



嘉衡健康事業
股份有限公司
Well Balanced healthcare co.,Ltd.



Well Balanced Healthcare Co.,Ltd.
高雄市左營區自由二路 230 號 3 樓台灣
3F., No. 230, Ziyou 2nd Rd., Zuoying Dist., Kaohsiung City 813, Taiwan (R.O.C.)
Tel : 886 75581026

內臟筋膜鬆動術：腹部第二階段

Visceral Manipulation : Abdomen 2 (VM2)

總時數：25 hrs

預定計畫：9:00 a.m. to 5:00 p.m. Days 1-3

8:30 a.m. to 3:30 p.m. Day 4

日期：2021/7/6~2021/7/9

語言：中英文講義、英文演講、中文口譯

一、研討會簡介 Course Description：

在內臟筋膜鬆動術(腹部第二階段)課程中，您將可以延伸在第一階段所學到的功能解剖概念、手位和操作技巧，並且對腹腔、顱部及胸腔之間的相互關係有更深層的了解。

Synopsis : In Visceral Manipulation : Abdomen 2 you will expand on the functional anatomy, hand placements and techniques you learned in Visceral Manipulation : Abdomen 1 to give you a deeper understanding of the abdominal cavity and its relationship to the cranial and thoracic cavities.

研討會重點 Course Highlight：

- 探索腹腔內更深層的結構，著重在腎臟、胰臟、脾臟、大網膜、腹膜和他們的結締組織或支持組織。

Explore the deeper structures within the abdominal cavity, focusing on the kidneys, pancreas, spleen, greater omentum, peritoneum, and their connective or suspensory tissues.

- 深度了解受限平面、活動度及蠕動的相關概念。

Learn about the concept of restriction planes, mobility and motility.

- 在原有的內臟筋膜鬆動技術上，增加多種長槓桿技術。

Begin to incorporate multiple long-lever techniques into your VM work.

- 學員在指導下完成練習，指導您完成定位和評估每個器官的特定技術，以及效果和禁忌症。

Participate in supervised, hand-on sessions that guide you through specific techniques for locating and evaluating each organ, along with the effects and contraindications.

報名資格 Prerequisite :

已修畢 VM1(Abdomen 1) 內臟筋膜鬆動術-腹部第一階段

研討會前參考資料 Required Advance Reading: :

Visceral Manipulation II, 作者 Jean-Pierre Barral, PRT, DO (本書 **WB 健康學苑**有販售，歡迎洽詢)

講師介紹 Instructor:Instructor: Pierre VEY



Pierre Vey是一位法籍的骨病學醫師同時也是物理治療師,目前在法國BRON的私人診所執業。自1999年以來便投入骨病學派系統及相關技術的教學,並在法國多家骨病學院教授課程,成為Barral Institute講師後便活耀於歐亞各地進行教學。

課程表 Class Outline :

第一天 Day One

09:00 - 12:00 Review of Visceral Manipulation: Abdomen 1 material Open discussion for problem solving

10:15 - 10:30 Break

10:30 - 12:00 Question and answers Liver, long lever techniques

12:00 - 13:30 Lunch

13:30 - 15:00 Stomach, hiatal hernias, long levers

Duodenum, long lever techniques

15:00 - 15:15 Break

15:15 - 17:00 Small intestine, long lever techniques

第二天 Day Two

09:00 - 10:15 Large intestine, long lever techniques

10:15 - 10:30 Break

10:30 - 12:00 Kidney anatomy and physiology

12:00 - 13:30 Lunch

13:30 - 15:15 Kidney techniques

15:15 - 15:30: Break

15:30 - 17:00 Kidney techniques

第三天 Day Three

09:00 - 10:15 Pancreas anatomy and physiology

10:15 - 10:30 Break

10:30 - 12:00 Pancreas techniques

12:00 - 13:30 Lunch

13:30 - 15:15 Spleen anatomy and physiology

Spleen techniques

15:15 - 15:30 Break

15:30 - 17:00 Peritoneum anatomy and physiology

第四天 Day Four

08:00 - 10:00 Peritoneum techniques

10:00 - 10:15 Break

10:15 - 12:00 Omentum techniques

12:00 - 13:00 Lunch

13:00 - 15:30 Integration of new organs into body relationships

二、主辦單位 The Organizer :

嘉衡健康事業股份有限公司

Well Balanced Healthcare Co.Ltd.

三、協辦單位 TheCo-organizer :

脊康物理治療所、嘉衡健康研究中心

四、地點 Meeting Site:

嘉衡健康研究中心：高雄市左營區自由二路 230 號 3 樓

Well Balanced Institute : 3F., No.230, Ziyou 2nd Rd., Zuoying Dist., Kaohsiung City 813,

Taiwan (R.O.C.)

五、日期與時間 Date:

BI 內臟筋膜鬆動術第一階段：2021/7/6~2021/7/9

7/6~7/8 9:00 a.m. to 5:00 p.m. (可能因為需翻譯延後)

7/9. 8:30 a.m. to 3:30 p.m. (可能因為需翻譯延後)

六、上課人數限制與繼續教育時數認證 Maximum number of participate :

30 人。

本課程歡迎所有相關醫事人員、身體工作者參與。

將依報名之醫事人員申請教育積分

七、報名方式與費用 Course Fee - Regulations and Preferential Programs :

早鳥第一期優惠：即日起至 2021 年 6/7 前報名者，早鳥價 **28000** 元

原價：2021 年 6/7 至 7/5，原價 **33000** 元

Core-Pak 方案：VM1 與 VM2 合報者，50000 元

* 費用不包括午餐，課間休息時間提供茶水飲料及小點心，可現場另行代訂中餐)

(The fee does not include lunch. Tea drinks and snacks are available during breaks, and lunch can be ordered on the spot.)

完成匯款或 ATM 轉帳後，請至 WB 學苑線上報名系統完成最後報名程序，並將收據後五碼註記至線上報名表中，WB 學苑將會盡快為您新增至錄取名單中完成課程報名程序。

匯款帳號：台新銀行(812)古亭分行，帳號 2040-01-0000338-4

戶名：嘉衡健康事業股份有限公司

***成功報名本課程者，將會在 3-5 個工作天之內新增到錄取名單中。**

*匯款前請至 WB 學苑 Facebook 查詢是否尚有名額，若已額滿請勿匯款；如需候補請備註在報名表上會將您排入候補名單中。若有其它事項將於此處公告。

After the confirmation has been made, you may make a bank transfer to:

Bank transfer information:

Bank: Taishin International Bank, Taipei, Taiwan

Swift Code: TSIBTWTP

Bank Address: 6F.,No.17, Sec. 2, Jianguo N. Rd.,Jhongshan District,Taipei City

104, Taiwan (R.O.C)

Account Name : Well Balanced Healthcare Co.Ltd.

Account A/C No. : 040-75-602979-3

After the successful transfer, please fill up the registration form on our website and mark the last 5 digits of your bank account number.

If payment has been made, but there is no spot for the course , WB will inform you by email or phone and refund the full fee as soon as possible.

八、注意事項

1. 主辦單位提供茶水及小點心，請自備環保杯；若遇天災達停課標準以網站公告為主，不另行個別通知。主辦單位電話:07-5581026

2. 轉班機制：於開課日前一個月提出，並說明原因，只有重大因素方可申請轉班。

3. 退款機制:繳費後因故離班者，退費規定如下:

(轉班再退款者依申請轉班日時間進行退款)

(一)開課 60 日前提出退費申請者，酌收行政作業費用 2000 元。

(二)開課前第 59 日至 30 日提出退費申請者，退還當期開班約定繳納費用總額百分之 80。

(三)開課前第 30 日至第 7 日提出退費申請者，退還當期開班約定繳納費用總額百分之 50。

(四)開課前第 6 天到前 1 天提出退費申請者，退還當期開班約定繳納費用總額百分之 30。

(五)實際開課第 1 日 (包含第 1 日) 後，恕不退費。

詳細辦法請參考 WB 學苑網站。

4. 錄取名單中如遇取消報名者將由位備取名單者中依順序遞補

5. 為避免觸犯 UI 總部著作權之規定，上課中請勿拍照及錄影。

6. 上課時間、地點如有更改，將另行通知，請務必填寫相關聯絡資訊。

7. 本課程每日四次簽到與簽退，請勿代理簽名、遲到早退，經發現將取消 BI 認證與教育積分時數。

8. 請著舒適、寬鬆的衣服(請著衣料柔軟有彈性的小短褲或安全褲)，便於課程中的操作練習。

Supplementary notes:

1. If the natural disaster reaches the suspension criteria, we will notify you by SMS and e-mail. Phone number: +886-7-5581026. Email: wellbalanced0001@gmail.com

2. Cancellation and Refund Policy :

Class Transfer:

Transfer can be proposed 30 days before the commence date.

NT\$2000 administrative fee will be charged if the transfer is applied 30 ~ 7 day before the commencement. NT\$10000 administrative fee will be charged if the transfer is applied 6 ~ 1 day before the commencement. We refund the overcharge and demand payment of the shortage. Class Transfer can only be issued once. Once the course starts, no transfer could be made.

Reservation: Same condition with Class Transfer, but no course specified temporarily.

Refund-Refund rate depends on the date of proposal:

- A. 60 days before the commencement, NT\$2000 administrative fee will be charged.
 - B. 59~30 days before the commencement, 80% of the tuition fee can be refund.
 - C. 30~7 days before the commencement, 50% of the tuition fee can be refund.
 - D. 6~1 day before the commencement, 30% of the tuition fee can be refund.
 - E. Once the course starts, the intuition fee is nonrefundable.
 - F. Only with full attendance will the apprentice be certificated.
3. If there is a participant canceling the registration, it will be supplemented by the order in the list.
 4. In order to avoid breaking the BI headquarters copyright regulations, please do not take pictures and video during the class.
 5. The time and place of the class will be changed if there is any change. Please be sure to fill in the contact information in the registration form.
 6. This course is signed and signed four times a day. Please do not sign the agent, go back early and leave early. After the discovery, BI certification and education credits will be cancelled.
 7. Wear loose, comfortable clothing (preferably no jeans.) A light jacket is recommended because temperature can be difficult to control.
 8. The organizer provides tea and snacks, please bring your own cup.